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ERLIA VEGFORENING – AUTOMATISK BOMLØSNING 

 

Takk for hurtig svar på mitt brev av 23.01.2023. 

 

Mine klienter ønsker også å oppnå en rettferdig og god løsning for alle parter. At forskjellige 

parter har forskjellig syn på hva som er en rettferdig og god løsning er en annen sak. Jeg kommer 

tilbake til hva mine klienter ønsker til slutt i brevet. 

 

Du skriver at det egentlig kun dreier seg om en endring av innkrevingsmetode, fordi alle 

reguleringer og vegavgifter er som før. Saken ligger derfor inn under vedtektenes § 8, Styrets 

myndighet og plikter, pkt. 4. Uten å gå nærmere inn på dette: Styret har valgt å behandle saken 

på årsmøtet og begrunnelsen er at «investeringen ville være en betydelig utgift for 

vegforeningen». Indirekte sier du dermed at saken er så stor at den bør/skal behandles av 

årsmøtet og ikke avgjøres av styret. 

 

Det sentrale er at når en sak skal behandles på årsmøtet, så må alle medlemmer innkalles (på den 

måten vedtektene angir). Man kan ikke velge å innkalle bare noen/en andel. 

 

Du skriver at av totalt 94 eiendommer ble det sendt innkalling til 57 medlemmer. I tillegg ble det 

lagt ut informasjon om årsmøtet på foreningens Facebook-side. 57 utgjør 60,6 % av den totale 

medlemsmassen.  

 

Slik vedtektene er utformet fattes vedtak ved avstemning blant de fremmøtte, og simpelt flertall 

er nok med mindre vedtektene selv forutsetter kvalifisert flertall (vedtektsendringer f. eks.). En 

rettslig forutsetning for en slik ordning er at alle medlemmer får en gyldig innkalling. Man kan 

ikke fatte vedtak uten at alle er innkalt og har hatt anledning til å møte personlig eller ved 

fullmektig. I tillegg til avstemning gir deltakelse på årsmøtet rett til å tale. 

 

Endringene som ble vedtatt på det ekstraordinære årsmøtet den 17.10.2022 lider av samme 

formelle feil. For øvrig vises det til begrunnelsen for endringene: 

Erlia vegforening 

v/styreleder Svein Eggan 

 

seg@roros.net 
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Status etter siste medlemsmøte er to fastboende og syv fritidsboliger før eksisterende bom- 

plassering. Det ble forhandlet om og vedtatt fri tilgang til bruk av vegen ved å øke årsavgiften fra 

kr. 600,- til kr. 1200,- som tidligere praktisert for de som ønsket det. 

 

Slik saken står foreslår mine klienter at alle eiendommer får samme mulighet. Oppsittere som 

ønsker å benytte seg av dette må selv ta ansvar for registrering av de aktuelle kjøretøy. I tillegg 

åpnes det for fri tilgang av antall kjøretøy, uavhengig av bostedsadresse fra bomselskapet. Dette 

vil gi like muligheter for alle. 

 

Øvrig trafikk, f.eks. turgåere som vil kjøre opp i terrenget, må betale bomavgift. 

 

Jeg kommenterer ikke dette med jordskifteretten ytterligere, jeg håper vi slipper å gå den veien. 

Men grunneier, Statskog, blir selvsagt part i en slik sak. 

 

Jeg kan ikke se at personvernhensyn har noe med denne saken å gjøre. Uten innsikt i hvem som 

er medlemmer og hvor mange medlemmer vegforeningen har, er det umulig for medlemmene å 

utøve noen form for demokratisk kontroll med foreningens styre og stell. Dette dreier seg ikke 

om sensitive personopplysninger, men kun opplysninger om medlemskap og kontaktinfo. 

 

På vegne av mine klienter ber jeg om at deres forslag blir saksbehandlet i styret og så medtatt 

som sak på førstkommende årsmøte. Ole Arild Haugum ønsker å orientere om saken før 

behandling og votering på årsmøtet. 

 

 

 

 

  

Med vennlig hilsen 

 

 

Kjell Heggvoll 

advokat  

 


